

Cameron's silver lining *OF HALSTON*

by Susan Sabet



As Fashion Director of H by Halston and H Halston, Cameron Silver lends years of industry experience, an extensive knowledge about the customer, and a particular admiration for the historic American brand. Cameron offers seasonal inspiration as well as styling expertise to achieve the overall Halston brand aesthetic.

American fashion brand H by Halston couldn't have found a better spokesperson than my dear friend Cameron Silver to revive the Halston legacy. A true "Golden California Boy", fashion historian, celebrity stylist and the founder of Decades vintage couture boutique in Los Angeles, he was appointed Fashion Director last June.

Under his guidance, Silver doubling as the on-air personality for the QVC spot, shares everything from Halston's history to styling tips to help customers incorporate the effortless yet elegant and feminine designs into their everyday wardrobe. And according to the man who was named one of the 25 most influential people in fashion by Time Magazine in 2002, H by Halston is sure to suit every occasion in the most stylish way possible, from running errands to date nights.

For those of you who are too young to immediately think "Halston-Studio 54", here is a small lesson in history on one of America's most iconic designers, Roy Halston Frowick. Best known for dressing some of the world's most iconic women, including Jackie O and Bianca Jagger, his design influence is still seen today in fashion magazines, on red carpets, and on runways around the world. His luxurious lifestyle among the 70s international jet-set crowd has become his legacy. True to this legacy, the H by Halston collection that features modern tops, dresses, skirts, jackets, handbags, footwear and more, is versatile in luxurious, functional fabrics and materials essential for building a chic, elevated wardrobe.

And I trust Cameron blindly when it comes to style matters.

لم تكن العلامة التجارية للأزياء H by Halston لتجد ملحدت رسمي بألمها أفضل من صديقي العزيز Cameron Silver بهدف إحياء تراثه *Halston*. حيث أن Silver لم يفعل نموذجاً حقيقياً له حتى كاليفورنيا الذهبية، ومزيج مجال الفوضة ومنتج ملابس المشاهير وموسم ملابح Decades للأزياء في لوس أنجلوس، والتي قد تم تعيينه كمدير للأزياء في شهر يونيو الماضي ونمت تواجده. استطاع Silver بتفهمه اللغة للحدث على الهواء *QVC*، مشاركة كل شيء من تاريخ *Halston* وصولاً إلى تصاميم الأزياء، ومساعدة العملاء في تكامل التصميمات الأنيقة والأثوية والميزة في غرفة ملابسهم اليومية. وطبقاً للرجل الذي يعد واحداً من أكثر 25 شخصية مؤثرة في مجال الفوضة طبقاً لما ذكرته مجلة *Time Magazine* في عام 2002، فإن أزياء H by Halston، واثقة من أنها ستناسب جميع المناسبات بأكثر الطرق العصرية الممكنة، ابتداءً من التسوق السريع وحتى سهرات العائلات العاطفية. بالنسبة لهؤلاء من قرأنا الصغار تلميحاً للتفكير على الفور في *Halston-Studio 54*، فاستعد لهم فيما يلي درساً صغيراً في تاريخ أحد أبرز مصممي الأزياء الأمريكيين، Roy Halston Frowick. وأكثر ما أشتهر به Roy هو تصميم الأزياء لعدد من أبرز وأشهر النساء حول العالم، ومن بينهن Jackie O و Bianca Jagger، ولا يزال تأثير تصميماته يظهر حتى اليوم في مجالات الفوضة، وعلى السجادة الحمراء، وعلى ساحات عرض الأزياء حول العالم. ولقد أصبحت حياة الترفه ما بين مشاهير قره التصميمات هي إرثه الذي تركه لن بعد. ومن بين ما تركه Roy تأتي مجموعة *H by Halston* والتي تعرض البلوزات العصرية والقماصين والكشوريات والسفترات وحفلات اليد والأخيلية وأكثر من ذلك بكثير، كما أنها تتميز بكونها مجموعة متنوعة من العنصر مصنوعة من أفضل خاتبة القطن وعملية ومثل العناصر الضرورية لتكوين غرفة ملابس أنيقة وراقية. كما أنني أثق في Cameron بدون تفكير عندما يتعلق بالأمر بتسويق الأزياء،